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Protokół nr 5.2024 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Przytoczna z dnia 14 czerwca 2024 r.  

 

Obrady rozpoczęto 14 czerwca 2024 r. o godz. 15.00 a zakończono o godz. 15:12 tego 

samego dnia, w sali narad Urzędu Gminy Przytoczna. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski otworzył sesję i poinformował 

o transmitowaniu obrad i przetwarzaniu danych osobowych osób obecnych na sali.  Na 

wstępie poinformował, że sesję zwołano na wniosek Wójta Gminy. Po powitaniu 

wszystkich osób obecnych oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych (nieobecny radny Konrad Golec), co wobec 

ustawowego składu rady gminy, wynoszącego 15 osób, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności stanowią załączniki nr 1a, 1b do 

niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, porządek dzisiejszej sesji i zapytał, czy są 

uwagi do przedstawionego porządku obrad.  

Wójta Bartłomiej Kucharyk zgłosił wniosek o wycofanie projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 

Dziecka w Klubie Dziecięcym Domiś w Przytocznej. Wyjaśnił, że podczas omawiania 

uchwały wyszły nowe okoliczności, które mają wpływ na nowy kształt uchwały i w to 

miejsce zostanie wprowadzony nowy projekt, który omówi w dalszej części sesji.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski poddał pod 

głosowanie zgłoszony wniosk.  

Głosowano w sprawie wycofania projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

opłaty za pobyt oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w 

Klubie Dziecięcym "Domiś" w Przytocznej i wprowadzenie nowego projektu o tym 

samym tytule  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (1) Konrad Golec 
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Następnie przegłosowano porządek obrad z wprowadzoną zmianą. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  

Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, 

Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (1) Konrad Golec 

 

Rada Gminy obradowała według następującego planu: 

1. Sprawy regulaminowe: 

• otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

• ustalenie porządku obrad, 

2. Podjęcie uchwał: 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

• w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej wysokości 

opłaty za wyżywienie dziecka w Klubie Dziecięcym „Domiś” w Przytocznej. 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2.  

1) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski przypomniał, przed chwilą odbyła 

się Komisja Finansów, na której oba projekty uchwał zostały omówione, przedstawione, 

rozwiane ewentualne wątpliwości. Zapytał, czy w sprawie tej uchwały są jeszcze jakieś 

pytania? 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał 

uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  

Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, 

Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Konrad Golec 

Uchwałę zarejestrowano pod nr V.22.2024 – załącznik nr 2 do protokołu. 

2) w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej wysokości 

opłaty za wyżywienie dziecka w Klubie Dziecięcym „Domiś” w Przytocznej 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski przypomniał, przed chwilą odbyła 

się Komisja Finansów i zgłosił się do dyskusji - tutaj dla Państwa radnych nie będzie 

tajemnicą. Zgłaszałem już to na Komisji Finansów pewną zmianę, propozycję pewnej 

zmiany, która została na Komisji Finansów zaaprobowana. Proszę Państwa, 

zaproponowałem obniżenie kwoty, a właściwie procent wyrażających kwotę w paragrafie 

1. Przeczytam ten paragram „Ustala się miesięczną płacę za pobyt dziecka w Klubie 

Dziecięcym Domiś w Przytocznej wysokości 42% minimalnego wynagrodzenia 

miesięcznego brutto”. Padła propozycja przegłosowana, zaakceptowana przez członków 

komisji, aby to była kwota 37% brutto. Podając powody, dla których zdecydowałem się  

o przedłożenie takiej propozycji, tak jak wyjaśniałem na Komisji Finansów. Jeden to jest 

demografia. No niestety demografia w całej naszej ojczyźnie nie przedstawia się zbyt 

korzystnie. Mam nadzieję, że takie niewielkie zmiany, ulepszenia czy korzyści finansowe, 

jakie można było otrzymywać tutaj, uzyskać w wyniku tej opłaty być może chociaż  

w minimalnym stopniu się do tego przyczynią, do zmiany tej tendencji. Z demografią 

związana jest depopulacja. Mamy nadzieję, że w ten sposób powstrzymamy odpływ 

mieszkańców gminy, zatrzymamy ich tutaj na miejscu, gdzie będą ponosili niższe opłaty, 

a niżeli może w innych miejscowościach, do których chcieliby się przeprowadzić. Mam 

nadzieję również, że to skłoni do powrotu na rynek pracy matki czy ojców do tej pory 

opiekujących się dziećmi. No i będzie to oczywiście korzyść finansowa dla mieszkańców 

gminy. No może tyle mojego wyjaśnienia, więc proponuję, aby to była kwota 37%  

i chciałbym, abyśmy przegłosowali ten mój wniosek, czyli z 42 w paragrafie pierwszym na 

37. 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał zgłoszony wniosek pod głosowanie 

Głosowano wniosek w sprawie zmiany w § 1 stawki 42% na 37%   

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (1) Konrad Golec 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Klubie Dziecięcym "Domiś"  

w Przytocznej 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (1) Konrad Golec 

 

Uchwałę zarejestrowano pod nr V.23.2024 – załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad 3.  

W sprawach różnych o głos poprosiła mieszkanka - Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, Panie Wójcie, Pani Sekretarz, bardzo dziękuję za udzielenie głosu. 

Chciałam kilka słów Państwu powiedzieć na temat tego, co się dzieje z miejscowym 

planem zagospodarowania przestrzennego dla terenów nad Jeziorem Lubikowskim. 

Wyłożenie planu było 22 maja. Mieszkańcy czynnie wzięli udział w tym wyłożeniu planu. 

I 11 czerwca wnieśliśmy 20 uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu nad Jeziorem Lubikowskim. Są to uwagi, które podważają zapisy 

planu jako daleko idące, jako naruszające obszary ochronne, które na tym terenie są 

ustanowione mocą aktów normatywnych. Pszczewski Park Krajobrazowy Tam jest też 

oddziaływanie na obszary Natura 2000, Rynna, Jeziora Pszczewskie, Natura... 

Przepraszam, bo mi uciekło tutaj. W Urzędzie u Państwa przemawiam, dlatego poczułam 

dostojność miejsca i uciekła mi nazwa. To są obszary Natura 2000, Rynna, Jezior 

Obrzańskich oraz Jeziora Pszczewskie i Dolina Obry. Gorąca prośba do Państwa o 

zapoznanie się z tymi uwagami. Tam są uwagi merytoryczne poparte orzecznictwem 

sądowo-administracyjnym. Również zapisy przedmiotowego projektu planu naruszają 

własność naszą. Również powołałam się tam na orzecznictwo sądowe w tym zakresie, 
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jak i też na orzecznictwo Europejskiego Trybunału Praw Człowieka. Bardzo Państwa 

proszę zapoznajcie się. To jest nasze życie, nasze miejsce. My chcieliśmy z mężem tam 

przeprowadzić się po prostu tutaj na starość przysłowiową. No a dzieje się coś złego, 

dlatego stąd nasza taka takie zwarcie w tej sprawie podpisało te uwagi 79 osób, które tam 

mieszkają. Także prośba, zajrzyjcie Państwo do tego, co tam jest nie tak i prośba, 

żebyście to Państwo tutaj rozpatrzyli. Bardzo dziękuję za udzielenie głosu. Bardzo 

dziękuję. 

Na tym temat wyczerpano. 

Ad 4.  

W związku z wyczerpaniem spraw i tematów zaplanowanych na niniejszą sesję 

Przewodniczący Mirosław Romanowski zamknął posiedzenie dziękując wszystkim za 

udział. 

 

                                        Przewodniczący Rady Gminy 

          ……………………………… 

                                        Mirosław Romanowski 

Protokołowała: insp. Anna Woźna 

 

 

 

Załączniki: 

1) listy obecności, 

2) uchwała nr V.22.2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

3) uchwała nr V.23.2024 w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Klubie Dziecięcym „Domiś” w Przytocznej 


